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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/2022  

_____.2022. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 4. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 15.09.2022. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 09:00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно 

(председавајућа), чланови Већа: Верица Маричић, Миливоје Јеремић, Борко Вујовић, 

Младенко Марковић, Живан Ршумовић и Милија Кулашевић и начелница Управе Биљана 

Старовла. 

 

Одсуство је најавио заменик председника Мијодраг Пејић и већник Игор 

Мариновић. 

 

Председница је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 3. седнице 

Већа који је достављен у материјалу. 

 

Пошто није било примедби на записник председница је исти дала на гласање и он 

је  усвојен једногласно. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву који је достављен за седницу 

и питала има ли предлога за допуну дневног реда.  

 

Члан Већа Милија Кулашевић је предложио да се дневни ред допуни још једном 

тачком дневног реда: Формирања Организационог одбора за спровођење активности 

Међународног дечијег фестивала „Трофеј Севојно“ што су чланови Већа једногласно 

прихватили.  

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДСКЕ 

ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2022. ГОДИНУ  

2. ИЗВЕШТАЈ СА МОСИ 

3. ДОГОВОР ОКО СНИМАЊА СЕДНИЦА СКУПШТИНЕ 

4. ФОРМИРАЊЕ ОРГАНИЗАЦИОНОГ ОДБОРА ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 

АКТИВНОСТИ МЕЂУНАРОДНОГ ДЕЧИЈЕГ ФЕСТИВАЛА „ТРОФЕЈ 

СЕВОЈНО“  

5. РАЗНО 
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Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

       Председница Мирјана Ђурић је у уводној речи обавестила већнике да су Нацрт   

Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2022. добили 

у материјалу за седницу и укратко објаснила да је ребаланс буџета прилика да се вишак 

прихода из претходне године распореди на начин на који би могао бити искоришћен за 

инфраструктурне радове на територији Севојна. 

Начелница Управе Биљана Старовла је истакла да је 30.08.2022. године на веб 

презентацији Градске општине Севојно објављен Нацрт Одлуке о изменама и допунама  

Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2022. годину, да је упућен позив свим 

грађанима, невладиним организацијама и другим субјектима да доставе своје примедбе, 

предлоге и сугестије, лично поштом или на имејл-адресу Градске општине Севојно и 

додала да до завршне Јавне расправе која је одржана 14.09.2022. године није било 

предлога, примедби ни сугестија достављених на назначене адресе у обавештењу. 

На самој завршној јавној расправи није било конкретних предлога за измену 

Нацрта Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2022. 

годину. 

Пошто није било заинтересованих за дискусију, председница је дала предлог на 

гласање, па је предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету Градске општине 

Севојно за  2022. годину усвојен и исти упућен Скупштини на разматрање и усвајање.                                                          

 

2. тачка дневног реда 
 

    Известилац по овој тачки дневног реда је био већник Милија Кулашевић. Упознао 

је већнике о учешћу наших спортиста на 57. МОСИ „Нова Варош 2022“.  

   На 57. МОСИ „Нова Варош 2022“ Градска општина Севојно учествовала је у три 

спортске гране, фудбалу, стрељаштву за мушкарце и жене и атлетици у две спортске 

дисциплине,  трка на 100 и 200 метара.  

   У Новој Вароши надметало се више од 2.200 спортиста из тридесет једног града и 

општине са тромеђе Србије, Црне Горе и Босне и Херцеговине где је Градска општина 

Севојно учествовала са 29 спортиста и у генералном пласману заузела 19. место. 

    По спортским гранама Градска општина Севојно освојила је у стрељаштву за жене 

прво место и златну медаљу у екипном такмичењу и прво место и златну медаљу у 

појединачном такмичењу, у стрељаштву мушкарци су заузели шесто место, у фудбалу 

мушкарци треће место и бронзану медаљу, док се у атлетици нису квалификовали за 

завршно такмичење. 

    Активности за учешће на 57. МОСИ „Нова Варош 2022“ спроведене су преко 

Спортског савеза Ужице потписивањем Уговора којим су јасно дефинисане обавезе око 

организације и учешћа.  

По завршетку 57. МОСИ, Спортски савез је доставио Извештај о утрошку  

буџетских средстава одобрених Решењем Већа у износу од 550.000,00 динара. 

Укупни трошкови учешћа су били 548.018,69 динара, а разлику неутрошених 

средстава Спортски савез ће уплатити на рачун Градске општине Севојно.  
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Председница Градске општине Севојно са сарадницима организиовала је пријем 

учесника 57. МОСИ „Нова Варош 2022“ и уручила им пригодне поклоне. 

 

       По овој тачки дневног реда није било дискусије и Извештај о утрошку  буџетских 

средстава је усвојен једногласно. 
 

3. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки дневног реда је био већник Милија Кулашевић. 

Обавестио је чланове Већа о начину обавештавања јавности које се врши по Упуству 

Министарства државне управе и локалне самоуправе. 

Обавештавање јавности о обављању послова из свог делокруга одвијало се путем 

медија, директне комуникације са грађанима путем одговора на постављена питања, 

комуникације са грађанима преко сервиса за грађане „Систем 48“, уређења и ажурирања 

званичне веб презентације http://sevojno.org.rs/, ажурирања општинског Facebook налога, 

YouТube канала, извештавањем са одржаних манефестација и догађаја и достављањем  

заинтересованим медијима извештаја и саопштења. 

USAID и Транспарентност Србија који прате обавештавање јавности у локалним 

самоуправама препознала је јавност рада и доделила похвалницу по основу индекса 

транспарентности Градској општини за континуиран раст оцене у протекле четири године 

и добру оцену на рангирању свих јединица локалне самоуправе у Србији. 

Од 25 градских општина, Градска општина Севојно је на другом месту, а од 144 

општине и града у самом врху. 

Од 95 индикатора Градска општина је оцењивана по основу 55 због мањег броја 

надлежности и непостојања јавних предузећа и установа у својој надлежности. 

Такође наша Управа подноси и Извештај о раду и Информатор о раду који редовно 

ажурира и који су доступни на веб презентацији Градске општине Севојно. 

   Да би у целости постигли јавност рада потребно је да обезбедимо и пренос са 

седница Скупштине које би се за сада снимале и објављивале на YouТube каналу Градске 

општине Севојно.   

  Од медија смо до сада добили једну понуду за снимање и уређивање снимака за 

приказ на YouТube каналу и треба да је прихватимо за снимање седница до краја године, а 

за следећу годину да планирамо на који начин обезбедити јавност у раду Скупштине. 

  Пошто није било заинтересованих за дискусију, прешло се на гласање и Веће је 

донело закључак да се врши снимање седница Скупштине и да се одложени снимци 

емитују на YouТube каналу Градске општине Севојно. 
 

 

4. тачка дневног реда 

 

        Известилац по овој тачки је Милија Кулашевић. Упознао је присутне да се 

Међународни дечији фудбалски фестивал „Трофеј Севојно“ одржава у суботу 24.09.2022. 

године и да је потребно Формирати организациони одбор за спровођење свих активности 

везаних за ову манифестацију. 

Предлажио је да се у Организациони одбор именују два представника Градске 

општине и то заменик председнице и члан Већа задужен за област спорта, испред 
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Спортског савеза Ужице, секретар Спортског савеза и испред Фудбалског клуба 

„Севојно“, председник Управног одбора и серкетар клуба, а то су: Мијодраг Пејић за 

председника и Милија Кулашевић, Драгиша Кузмановић, Дамир Кахриман и Жарко 

Вукотић за чланове. 

 

Предлог је једногласно усвојен и Веће је донело Решење о формирању 

Организационог одбора Међународног дечијег фестивала „Трофеј Севојно“. 

 

5. тачка дневног реда 

 

Већник Живан Ршумовић је поставио питање докле се стигло са разговорима око 

унапређења рада Градске општине и питање када ће се наставити радова на асфалтирању 

ударних рупа на територији Градске општине Севојно. 

 

 Већник Младенко Марковић је поставио питање везано за проблем кашњења 

асфалтирања у Караџића луци и Аксентијевића луци, питање докле се стигло са радовима 

око замене водоводних цеви и истакао проблем паркираних возила и машина на тротоару 

са леве стране у улици Хероја Дејовића. Затим се развила дискусија на тему саобраћаја у 

улици Хероја Дејовића и Александра Вучковића, у којој су узели учешће већници Борко 

Вујовић, Живан Ршумовић и Милија  Кулашевић.  

  

На поменута питања председница је информисала већнике о до сада предузетим 

активностима везаним за ове теме и нагласила да ће разговарати са чланом Градског већа 

задуженим за саобраћај и позвати га да присуствује седници Већа Градске општине 

Севојно на којој би се ово питање разматрало. 

 

Седница је завршена у 09:45. 

 

Записник водила:                                   

 Славица Марић 
                                                                                                      ПРЕДСЕДНИЦА  ВЕЋА 

                                                                                                              Мирјана Ђурић         


